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Per què és important
fer el pessebre?

El Papa Francesc ha parlat de
fer el pessebre a casa i de la
necessitat de contemplar-lo
durant el temps de l'Advent i el
Nadal. Ha explicat per quin
motiu és important fer-lo.

21/12/2016

Ha dit que "el naixement de Jesús ens
porta una esperança segura, visible i
evident, que té el seu fonament en
Déu mateix. Jesús, entrant en el món,
ens dóna força per caminar amb ell
cap a la plenitud de la vida i viure el



present d'una manera nova. El
pessebre que preparem a les nostres
cases ens parla d'aquest gran misteri
d'esperança. (...) Déu sempre escull el
petit, el que no compta, per
ensenyar-nos la grandesa de la seva
humilitat."
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